ПОСТАНОВЛЕНИЕ ЦЕ КПСС

О мероприятиях в связи с похоронами президента США Джона Ф. Кеннеди

- І. Направить Первого Заместителя Председателя Совета Министров СССР т. Минояна А.И. в Вашингтон для участия в похоронах президента США Джона Ф. Кеннеди.
- 2. Вместе с т. Минояном А.И. направить в США тт. Смирновского М.Н., Смоляниченко В.В., Суходрева В.М., а также трех сопровождающих лиц.
- З. Поручить ГУГВФ при Совете Министров СССР (т. Логинов ЕФ.) выделить спецсамолет для полета т. Минояна А.И. и сопровождавщих его лид в Вашингтон и обратно.
- 4. Расходы по поездке т.Микояна А.И. и сопровождающих его лиц отнести за счет резервного фонда Совета Министров СССР.

CERPETAPL UK

"28" HORSDR I968 roga MO887I/TC

DEPARTMENT OF STATE OFFICE OF LANGUAGE SERVICES

(Translation Division)

LS no.0692061-14 JS/PH Russian

Top Secret

Draft

RESOLUTION OF THE CC CPSU

On Measures [to be Taken] in Connection with the Funeral of U.S. President J.F. Kennedy

- 1. Send First Deputy Chairman of the Council of Ministers of the USSR, comrade A.I. Mikoyan, to Washington to take part in the funeral of U.S. President John F. Kennedy.
- 2. Together with A.I. Mikoyan, send to Washington comrades M.N. Smirnovskiy, V.V. Smolyanichenko, V.M. Sukhodrev, and three escorts.
- 3. Instruct the Main Directorate of Civil Aviation of the Council of Ministers of the USSR (comrade E.F. Loginov) to assign a special aircraft to fly comrades A.I. Mikoyan and the persons accompanying him to Washington and back.
- 4. The expenses for the travel of comrade A.I. Mikoyan and the persons accompanying him are to be charged to the reserve fund of the Council of Ministers of the USSR.

SECRETARY OF THE CC

November 23, 1963 No. 3371/GS